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PROTOKÓŁ NR XVI/16/2019 
 

z sesji Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 19 listopada 2019 roku,  
która odbyła się w sali sesyjnej budynku Urzędu Miasta przy ul. K. Miarki 15 

 

Obrady rozpoczęto o godzinie 1600.  
Obecnych 20 radnych. 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.     
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z sesji nr XIV/2019 i XV/2019. 
4. Tematy wiodące: 

- system ciepłowniczy, 
- bezpieczeństwo w mieście. 

5. Podjęcie apelu w sprawie podjęcia działań mających na celu uniemożliwienie nielegalnego 
wwożenia odpadów na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, wprowadzenie surowej polityki 
karnej, obejmującej także konfiskatę mienia w stosunku do osób nielegalnie gospodarujących 
odpadami, a także zapewnienie prawidłowego finasowania zadań jednostek samorządu 
terytorialnego w zakresie skutecznego usuwania odpadów z miejsc nieprzeznaczonych do ich 
składowania.    

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmian w budżecie na 2019 rok; 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2019 – 2030; 
c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu; 
d) ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od nieruchomości, na 

której znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 
rekreacyjno – wypoczynkowe; 

e) skargi na kierownika Zakładu Gospodarki Lokalowej w Mikołowie; 
f) zmiany uchwały nr IV/43/2019 RM Mikołowa z dnia 22.01.2019 r. w sprawie zmiany uchwały 

nr XXI/500/2016 RM Mikołowa z dnia 30.08.2016 r. w sprawie utworzenia jednostki 
organizacyjnej Gminy Mikołów o nazwie Centrum Usług Wspólnych w Mikołowie i nadania 
jej statutu; 

g) zmiany uchwały w sprawie Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Mikołowie; 
h) przyjęcia Regulaminu udzielania Pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Mikołów; 
i) przyjęcia Programu współpracy Gminy Mikołów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020. 
7. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Mikołowa. 
8. Informacje Burmistrza Mikołowa, w tym sprawozdanie z realizacji uchwał.  
9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje. 
11. Wolne głosy.    
   
Do pkt 1 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Mikołowa Katarzyna Syryjczyk-Słomska: 
1) przywitała wszystkich przybyłych na posiedzenie, w tym zaproszonych gości; 
- zastępcę Komendanta Powiatowego Policji Dariusza Waligórę, 
- komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej Damiana Krawczyka, 
- komendanta Straży Miejskiej Bogusława Łuczyka oraz Zastępcę Janusza Grzymałę, 
- prezesa zarządu Oddziału Miejskiego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP Dariusza 
Gaschiego,  
- prezesa zarządu Zakładu Inżynierii Miejskiej Justynę Hildebrand; 
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2) zaprosiła wszystkich zebranych przed wejście budynku celem obejrzenia prezentacji wozu 
strażackiego zakupionego dla OSP Mokre, w zakupie którego gmina partycypowała w kwocie 400 
tys. zł. Pozostałe środki pochodziły od Urzędu Marszałkowskiego oraz Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Państwowego Funduszu Ochrony Środowiska;   
3) Otworzyła sesję i stwierdziła prawomocność obrad. 
 

Do pkt 2 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła porządek obrad, do którego 
zaproponowała wprowadzić zmiany polegające na: 
- zamianie kolejności omawiania tematów wiodących, 
- wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/14/2018 
Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 27 listopada 2018 r. w sprawie powołania stałej komisji Rady 
Miejskiej Mikołowa – Komisji Nr 9 Skarg, Wniosków i Petycji – druk j). 
 
Sekretarz Miasta Jakub Jarząbek, w imieniu Burmistrza Mikołowa, zaproponował wniesienie 
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia stypendiów dla uczniów i studentów 
– druk k). 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem porządku obrad wraz z zaproponowanymi zmianami.  
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych; sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
Do pkt 3 
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła protokoły z sesji  
nr XIV/2019 i XV/2019, do których nie wniesiono żadnych uwag, ani zmian.  
Protokoły przyjęto przez aklamację.   
 
Do pkt 4  
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że wpłynęły sprawozdania 
z działalności: 
- Komendy Powiatowej Policji w Mikołowie, 
- Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Mikołowie, 
- Straży Miejskiej w Mikołowie, 
- Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP, Oddział w Mikołowie. 
Sprawozdania były omówione na posiedzeniu Komisji Nr 1 ds. Samorządu. 
  
Dyskusji nie było.  
 
Zastępca komendanta powiatowego Policji Dariusz Waligóra podziękował za wsparcie dla 
służby, za fundusze na zakup nowego pojazdu oraz za fundusze na służbę ponadnormatywną.  
 
Komendant powiatowej PSP Damian Krawczyk podziękował za wszelką pomoc, współpracę 
oraz za wsparcie finansowe na zakup wozu strażackiego dla OSP Mokre oraz samochodu do zadań 
prewencji.  
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska podziękowała komendantom 
i funkcjonariuszom wszystkich służb, które działają na rzecz bezpieczeństwa w mieście.   
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że w temacie 
ciepłownictwa wpłynęło sprawozdanie z działalności Zakładu Inżynierii Miejskiej.  
Temat był omówiony szczegółowo na posiedzeniu Komisji Nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej.  
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Rupik poinformował, iż na posiedzeniu poruszane 
były kwestie: 
- składanych od wielu lat wniosków mieszkańców os. Mickiewicza o zmianę zasilania w ciepło 
z kotłowni przy ul. Rybnickiej z uwagi na wysokie stawki, które stosuje kotłownia; 
- stawek zaopatrzenia w ciepło ze wszystkich źródeł. Stwierdził, iż widzi rozbieżności pomiędzy 
cenami wskazanymi w sprawozdaniu a przedstawionymi na posiedzeniu. 
Zadał pytanie, czy ZIM kupując ciepło z kotłowni Calor przy ul. Rybnickiej nalicza marżę 
odbiorcom?  
 
Dyrektor ds. Technicznych Michał Majnusz w nawiązaniu do poruszonej kwestii rozbieżności 
podanych cen za ciepło z poszczególnych kotłowni poinformował, iż na posiedzeniu komisji 
rzeczywiście podano błędne ceny, które za 1 GJ wynoszą: 
- z kotłowni Grażyńskiego 37,08 zł, 
- z kotłowni Skalna 66,47 zł, 
- z kotłowni Calor 36,99 zł.  
Ponadto poinformował, że ZIM nie nalicza marży za ciepło z kotłowni Calor.  
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że również w temacie 
ciepłownictwa wpłynęło pismo Związku Zawodowego Pracowników Ruchu Ciągłego TAURON – 
Oddział Elektrownia Łaziska dot. propozycji zasilania Mikołowa ciepłem systemowym 
z Elektrowni Łaziska. 
Temat był omówiony szczegółowo na posiedzeniu Komisji Nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej.  
 
Do pkt 5 
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poddała pod głosowanie przyjęcie apelu 
Rady Miejskiej Mikołowa w sprawie podjęcia działań mających na celu uniemożliwienie 
nielegalnego wwożenia odpadów na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, wprowadzenie surowej 
polityki karnej, obejmującej także konfiskatę mienia w stosunku do osób nielegalnie 
gospodarujących odpadami, a także zapewnienie prawidłowego finasowania zadań jednostek 
samorządu terytorialnego w zakresie skutecznego usuwania odpadów z miejsc nieprzeznaczonych 
do ich składowania.    
Nastąpiło głosowanie.   
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych; sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
Apel został przyjęty jednogłośnie.   
 
Do pkt 6 
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska kolejno przedstawiła projekty uchwał  
na drukach: 
 

a) zmian w budżecie na 2019 rok;  
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje RM:  
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej – głosowano: za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0,  
- nr 1 ds. Samorządu – głosowano: za 3, przeciw 0, wstrzymujących się 0, 
- nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji– głosowano: za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0, 
- nr 2 ds. Budżetu – głosowano: za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 1, 
- nr 6 ds. Społecznych – głosowano: za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 2. 
 
Skarbnik Miasta Danuta Jasińska – Gdaniec, w imieniu Burmistrza, zaproponowała korektę 
błędu pisarskiego w czwartym akapicie od końca uzasadnienia, polegającą na wykreśleniu 
podwójnych zer w zapisie kwoty przeznaczonej na dotację dla MDK - jest 4 612,00,00 winno być 
4 612,00.   
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Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz ze zgłoszoną korektą.  
 
Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 2.  
Uchwała nr XVI/150/2019 została podjęta większością głosów.  
 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2019-2031;  
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję RM nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6, przeciw 0, 
wstrzymujących się 1. 
 
Skarbnik Miasta Danuta Jasińska – Gdaniec przypomniała, że projekt uchwały po zmianach na 
ostatniej sesji obejmuje lata 2019 – 2031.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 2.  
Uchwała nr XVI/151/2019 została podjęta większością głosów.  
 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje RM:  
- nr 2 ds. Budżetu – głosowano: za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0, 
- nr 6 ds. Społecznych – głosowano: za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
Uchwała nr XVI/152/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 

d) ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od 
nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości 
wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe; 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje RM:  
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej – głosowano: za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 1,  
- nr 2 ds. Budżetu – głosowano: za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 1. 
Do projektu załączony jest protokół z przeprowadzonych konsultacji społecznych z którego wynika, 
że nie wpłynęły żadne opinie, wnioski ani uwagi.  
  
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 4.  
Uchwała nr XVI/153/2019 została podjęta większością głosów.  
 

e) skargi na kierownika Zakładu Gospodarki Lokalowej w Mikołowie; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że skarga zgodnie 
z wnioskiem z sesji została ponownie omówiona na posiedzeniu Komisji Nr 9 Skarg, Wniosków 
i Petycji przy udziale skarżącego mieszkańca. W wyniku prac Komisji projekt uchwały zawiera 
rozszerzone uzasadnienie    
 
Radna Stanisława Hajduk – Bies podziękowała za ponowne pochylenie się nad problemem 
skarżącego.  
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Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
Uchwała nr XVI/154/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 

f) zmiany uchwały nr IV/43/2019 RM Mikołowa z dnia 22.01.2019 r. w sprawie zmiany 
uchwały nr XXI/500/2016 RM Mikołowa z dnia 30.08.2016 r. w sprawie utworzenia 
jednostki organizacyjnej Gminy Mikołów o nazwie Centrum Usług Wspólnych 
w Mikołowie i nadania jej statutu; 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje RM:  
- nr 1 ds. Samorządu – głosowano: za 3, przeciw 0, wstrzymujących się 0, 
- nr 6 ds. Społecznych – głosowano: za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 
 
Radny Adam Zawiszowski zwrócił uwagę, iż projekt uchwały jest przygotowany niezgodnie 
z zasadami techniki prawodawczej. Przedstawił swoje zastrzeżenia.  
   
Nastąpiła dyskusja, w której m.in.: 
Burmistrz Stanisław Piechula stwierdził, iż projekt uchwały był konsultowany z radcą prawnym, 
który przyjął taki sposób wprowadzania zmian.  
 
Radca Prawny Anna Wierzbica poinformowała, że  przyjęty w projekcie uchwały sposób jest 
jednym ze sposobów wprowadzania zmian. 
     
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 4.  
Uchwała nr XVI/155/2019 została podjęta większością głosów. 
 

g) zmiany uchwały w sprawie Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Mikołowie; 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje RM:  
- nr 1 ds. Samorządu – głosowano: za 3, przeciw 0, wstrzymujących się 0, 
- nr 6 ds. Społecznych – głosowano: za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 
 
Sekretarz Miasta Jakub Jarząbek, w imieniu Burmistrza, zaproponował naniesienie poprawki 
polegającej na wykreśleniu § 2 i i przenumerowanie następujących po nim paragrafów projektu.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz z poprawką.  
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
Uchwała nr XVI/156/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 

h) przyjęcia Regulaminu udzielania Pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 
uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Mikołów; 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję RM nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 7, przeciw 0, 
wstrzymujących się 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.   
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
Uchwała nr XVI/157/2019 została podjęta jednogłośnie. 
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Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska ogłosiła 10 minut przerwy, po której 
wznowiła obrady. Przedstawiła dalsze projekty uchwał:   
 

i) przyjęcia Programu współpracy Gminy Mikołów z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2020; 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję RM nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 7, przeciw 0, 
wstrzymujących się 0 - wraz ze zgłoszonymi poprawkami, zawartymi w zmienionej wersji projektu, 
który radni otrzymali. 
 
Nastąpiła dyskusja, w której poruszono kwestie zorganizowania przez gminę lokali dla organizacji 
pozarządowych na prowadzenie ich działalności statutowej oraz utworzenia dla bezdomnych 
noclegowni, ogrzewalni lub innego takiego miejsca, w którym mogliby schronić się zimą.  
 
W dyskusji glos zabrali: 
- radna Stanisława Hajduk – Bies,  
- Burmistrz Stanisław Piechula, 
- Główny Specjalista ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi Agnieszka Ganiek.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.   
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
Uchwała nr XVI/158/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 

j) w sprawie zmiany uchwały nr II/14/2018 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 27 listopada 
2018 r. w sprawie powołania stałej komisji Rady Miejskiej Mikołowa – Komisji Nr 9 
Skarg, Wniosków i Petycji; 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
przygotowany w związku z rezygnacją radnego Sylwestra Czarnoty z członkostwa w Komisji Nr 9 
Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.   
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
Uchwała nr XVI/159/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 

k) w sprawie zatwierdzenia stypendiów dla uczniów i studentów; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję RM nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6, przeciw 0, 
wstrzymujących się 0. 
 
Radny Krzysztof Żur przedstawił stanowisko Klubu Radnych OKS do ww. projektu, zwierające 
stwierdzenie, iż przedłożony projekt jest niezgonny z prawem z uwagi na nieaktualną uchwałę Rady 
w sprawie zasad udzielania stypendiów dla uczniów i studentów, powołaną w podstawie prawnej 
projektu. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska odczytała skargę na Burmistrza rodziców 
dzieci, którym nie przyznano stypendiów. Skarga wpłynęła w dniu 19.11.2019 r. 
 
Nastąpiła dyskusja, w której głos zabrali: 
- radna Stanisława Hajduk – Bies, 
- wiceprzewodniczący RM Michał Rupik, 
- Burmistrz Stanisław Piechula. 
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Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska, na wniosek wiceprzewodniczącego 
Michała Rupika, ogłosiła 10 minut przerwy, po której wznowiła obrady.  
 
Przystąpiono do dalszego procedowania ww projektu uchwały.  
 
Burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula wyraził stanowisko, iż można podjąć uchwałę 
w przedstawionym kształcie, a pozostałym uczniom przyznać stypendia po uaktualnieniu uchwały 
w sprawie zasad przyznawania stypendiów.  
 
Nastąpiła dyskusja, w której głos zabrali: 
- radna Stanisława Hajduk – Bies, 
- wiceprzewodniczący RM Michał Rupik,  
- przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska, 
- przewodnicząca Komisji Stypendialnej Barbara Wilkoszyńska, 
- radca prawny Anna Wierzbica. 
 
W wyniku dyskusji, wiceprzewodniczący RM Michał Rupik złożył wnioski formalne: 

1) o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem wniosku.   
 
Za przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw 3, wstrzymujących się 3.  
Projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad większością głosów. 
 

2) o zobowiązanie Burmistrza do podjęcia działań zmierzających do przyznania nagród 
lub znalezienie rozwiązania, które umożliwiłoby przyznanie nagród, bądź stypendiów 
dla uczniów zgodnie z rekomendacją Komisji Stypendialnej oraz dla grupy uczniów 
odrzuconych.      

  
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem wniosku.   
 
Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 3.  
Wniosek przyjęto większością głosów.  
 
Do pkt 7 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że: 
- 25.10.br. zorganizowała wspólnie z Instytutem Roździeńskiego konferencję dla młodzieży 
„Metropolia dla Mikołowa – szanse i wyzwania dla miasta i młodzieży” w której uczestniczyła 
młodzież mikołowskich szkół; 
- w dniach 28-31.10 w szkołach odbyły się spotkania informacyjne z młodzieżą w sprawie 
Młodzieżowej Rady Miejskiej, w której uczestniczyli radni oraz Zastępca Burmistrza Mateusz 
Handel; 
- 06.11. br. obyła się sesja nadzwyczajna Rady Miejskiej Mikołowa; 
- 11.11. odbyły się uroczystości z okazji Święta Niepodległości – radni złożyli kwiaty w miejscach 
pamięci; 
- 17.11. Zgromadzenie Sióstr Boromeuszek zorganizowało obchody Światowego Dnia Ubogich, 
które odbyły się na mikołowskim rynku – podziękowała Zgromadzeniu za zorganizowanie 
i wyraziła nadzieję, że w przyszłym roku do tej akcji włączy się Miejski Ośrodek Pomocy 
Społecznej oraz Centrum Integracji Społecznej; 
- przypomniała radnym, że 25.11. odbędzie się szkolenie dot. gospodarowania odpadami 
komunalnymi; 
- wpłynęły odpowiedzi na wnioski z poprzedniej sesji; 
- wpłynęły informacje dot. oświadczeń majątkowych. Przypomniała, że na ostatniej sesji 
informowała, że pierwsze oświadczenia majątkowe oraz oświadczenia majątkowe za 2018 rok 
wszyscy radni Rady Miejskiej Mikołowa złożyli w terminie – które przesłała do Naczelnika Urzędu 
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Skarbowego w Mikołowie oraz do publikacji w Biuletynie Informacji Publicznej. Radni złożyli 
także korekty oświadczeń majątkowych, które również przesłała do publikacji w Biuletynie 
Informacji Publicznej. Do dnia dzisiejszego nie wpłynęła żadna informacja od Naczelnika Urzędu 
Skarbowego w Mikołowie dotycząca oświadczeń majątkowych radnych. 
- przedstawiła również pisma dotyczące oświadczeń majątkowych, które wpłynęły zgodnie 
z dyspozycją art. 24 h ust. 12 ustawy o samorządzie gminnym tj. 

-- informacja Wojewody Śląskiego dot. oświadczeń majątkowych złożonych przez 
Przewodniczącą Rady oraz Burmistrza – odczytała pismo; 

-- informacja Burmistrza Mikołowa dot. oświadczeń majątkowych złożonych przez zastępców 
Burmistrza, sekretarza, skarbnika, kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, osoby 
zarządzające i członków organów zarządzających gminnych osób prawnych, osoby wydające 
decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza – odczytała pismo; 

-- dwie informacje Naczelnika Urzędu Skarbowego w Pszczynie dot. oświadczeń majątkowych 
p. Moniki Kozyra złożonych w związku z pełnieniem stanowiska dyrektora gminnej jednostki 
organizacyjnej.     
- poinformowała, że radni otrzymali już projekt budżetu na 2020 rok oraz projekt wieloletniej 
prognozy finansowej.   

Do pkt 8 
 
Burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula: 
- przekazał sprawozdanie z realizacji uchwał; 
- poinformował, że wszystkie ważne informacje znajdują się w comiesięcznym informatorze. 
 
Do pkt 9 
Interpelacji, ani zapytań nie złożono.  
 
Do pkt 10 
Brak.  
 
Do pkt 11 
 
Radna Stanisława Hajduk – Bies podziękowała wszystkim służbom miejskim i osobom, które 
włączyły się w organizację Światowego Dnia Ubogich.  
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przypomniała, iż właśnie mija rok od 
rozpoczęcia obecnej kadencji rady i podziękowała wszystkim za współpracę na rzecz dobra 
mieszkańców miasta.    
 
Z uwagi na brak głosów dyskusji i wyczerpanie porządku obrad, Przewodnicząca Rady Miejskiej 
podziękowała za udział w obradach i ogłosiła zamknięcie sesji o godz. 1815. 
Na tym protokół zakończono.  
 
Informacja: 
Zgodnie z § 33 ust. 2 Statutu Miasta Mikołowa do protokołów z sesji Rady Miejskiej Mikołowa 
dołącza się nagranie z przebiegu obrad. Nagranie znajduje się również na stronie internetowej 
urzędu: sesja.mikolow.eu  
 
Obsługa sesji:                                                                               Przewodnicząca  

  Rady Miejskiej 
Grażyna Kozicka                                                                       
                                                             
Monika Graca – Kierzkowska            Katarzyna Syryjczyk-Słomska 
 
Katarzyna Pustułka  
 


